
 

 

 
 

Groep:   Derde Raadscommissie 
Datum:  7 november 2023 

Uur:   19u – 20u 

Plaats:   Dakcafé 
Aanwezig:  T. Soens, raadslid - voorzitter; 

R. Vandenberghe - schepen; 
M. Gheysens, N. Lybeer, P. Avijn, K. Byttebier , L. Maddens, S. Demeyer, R. 

Deseyn (online), N. Maghroud, H. Kints, C. Matthieu, M. Cattebeke, L. 

Claassen, L. Vercaemst, M. Cottenier; raadsleden 
G. Cosyns, T. Dehouck, M. Rabaut (Fluvius voor agendapunt Gaselwest); 

T. Levecque,  
M. François (voor agendapunten OR), 

S. Van Dierdonck - notulist 
Verontschuldigd: A. Ronse, P. De Coene, J. de Bethune 

Afwezig:  

Kopie:                --- 
Bijlagen:  bijlage nota VB_00248, bijlage brief Jo Brouns 

 
2023_GR_00325 Gaselwest - Verslag en toelichting 

 
G. Cosyns, M. Rabaut en T. Dehouck lichten de werking en plannen van Fluvius toe adv. de 

presentatie zoals toegevoegd in de nota. 

 
Raadslid M. Cottenier verwijst naar de invoering van de digitale meter als vervanging voor de 

terugdraaiende teller. Oorspronkelijk werd aangekondigd om nog 15 jaar gebruik te kunnen maken 
van de terugdraaiende teller. Dit werd later gewijzigd en is volgens M. Cottenier contractbreuk van de 

Vlaamse regering.  
G. Cosyns erkent de moeilijkheden. Het terugdraaiprincipe is wettelijk niet meer toegelaten voor 

nieuwe klanten. Voor klanten met een klassieke meter geïnstalleerd voor 1/01/2020 is er de afspraak 

om een overgangsperiode te voorzien tot eind 2024. Vanaf 2025 krijgt deze groep klanten verplicht 
een digitale meter. Dit is echter een beslissing van de Vlaamse overheid die Fluvius uitvoert. Ook 

Fluvius draagt de gevolgen van deze beslissing. Het is moeilijker om klanten te overtuigen van de 
meerwaarde van de digitale meter. 

 

Raadslid M. Cottenier merkt op dat de injectievergoeding beperkt is. G. Cosyns antwoordt dat Fluvius 
geen energie aankoopt of levert. De injectievergoeding loopt via de commerciële leveranciers die de 

prijs bepalen. G. Cosyns merkt op dat er een positieve evolutie zit in de prijzen, zeker in vergelijking 
met vijf jaar terug. Hij voegt toe dat de injectieprijs niet dezelfde is als de afnameprijs omdat zonne-

energie niet 100% betrouwbaar is, er is niet altijd zonne-energie beschikbaar. De intrinsieke waarde is 

van zonne-energie is daarom lager.  
 

Raadslid T. Soens merkt op dat de distributienettarieven bij Gaselwest nog steeds hoger zijn dan in 
andere regio’s. G. Cosyns en M. Rabout verwijzen naar de toelichting van vorig jaar op deze 

commissie (RC 8/11/2022). De gelijkstelling van de distributietarieven is een politieke discussie die al 
lang loopt. Tarieven in het ene gebied verlagen betekent in het ander gebied verhogen. Aangezien er 

heel wat investeringen gepland zijn, is dat geen evidentie. 

De voorziene fusie tussen Gaselwest en Fluvius West zal voor de klanten van Gaselwest positief zijn. 
De tarieven worden in dit grotere gebied eengemaakt. Voor Gaselwest klanten betekent dat een 

Vergaderverslag 



 

 

stapsgewijze daling om naar het gemiddelde tarief van de twee regio’s te gaan. Dit is een stap in de 

goede richting. Maar naar één tarief gaan voor heel Vlaanderen zal nog even tijd vragen. 

 
Schepen R. Vandenberghe geeft aan dat ze verschillende meldingen kreeg van inwoners over de 

straatverlichting die tijdens de storm brandde. Kan dat? M. Rabaut antwoordt dat, toen duidelijk werd 
hoe erg de storm was, er beslist werd om de verlichting over heel Vlaanderen aan te leggen. Dit kan 

centraal gestuurd worden. Schepen R. Vandenberghe vraagt waarom het zo lang duurt om in Kortrijk 

alle verlichting opnieuw aan te leggen. M. Rabaut antwoordt dat de sturing over Vlaanderen globaal 
kan. Dit is voor iedereen hetzelfde. In één keer overal het licht aan steken is gemakkelijk, maar geen 

enkel stad of gemeente heeft hetzelfde lichtprogramma waardoor dit overal apart moet aangepast 
worden. 

 
Geen verdere vragen.  

 

2023_GR_00329 2023/2958 - Raamovereenkomst voor ondersteuning digitale 
transformatie door verschillende experten - Voorwaarden en 

wijze van gunnen 
 

Schepen R. Vandenberghe verwijst naar de nota. 

 
Geen vragen.  

 
2023_GR_00315 projectvereniging Zuidwest - jaarrekening, activiteitenverslag en 

verslag revisor -Goedkeuren 
 

S. Van Dierdonck kadert de nota. Zuidwest is de intergemeentelijke samenwerking rond cultuur en 

erfgoed in de regio. De samenwerking bestaat al lang en is sinds 2001 erkend door de Vlaamse 
overheid. De financiering voor de werking is een cofinanciering tussen de lokale besturen en de 

Vlaamse overheid via erkenning binnen de decreten bovenlokale cultuurwerking en cultureel erfgoed. 
 

Geen vragen. 
 

2023_OR_00055 OCMW-verenigingen – Beslissingen van welzijnsvereniging W13 – 

Kennisname 
 

Geen vragen. 
 

2023_OR_00056 OCMW-verenigingen - Beslissingen van welzijnsvereniging W13 – 

Kennisname 
 

Geen vragen. 
 

2023_OR_00062 - OCMW-verenigingen - Vereniging voor sociale dienstverlening Mentor 
vzw - statutenwijziging - Goedkeuren 

 
Geen vragen. 

 

2023_OR_00058 - Samenwerkingsovereenkomst OCMW Kortrijk, Wijkgericht Sociaal 
Werk en Kind & Gezin - formaliseren van een structurele samenwerking in functie van het 

detecteren en opvolgen van kwetsbare gezinnen in de stad – Goedkeuren 
 

Raadslid M. Cattebeke vraagt of de samenwerking met Kind & Gezien niet al geformaliseerd was in 

kader van het project MISSION. 
M. François bevestigt dat er in de context van het project MISSION formele afspraken waren met Kind 

& Gezin. Dit was enkel voor de duur van het project. Daarna was er geen structurele samenwerking 
omdat er binnen Kind & Gezin op Vlaams niveau geen regulering was. Officieel mochten er geen 

gegevens uitgewisseld worden tussen Kind & Gezin en een lokaal bestuur. Er is nu een kader 



 

 

uitgewerkt dat dit mogelijk maakt en telt voor alle lokale besturen. Deze nota formaliseert de 

samenwerking. 

 
Geen verdere vragen. 

 
2023_OR_00059 - samenwerkingsovereenkomst CAW Zuid - West Vlaanderen en OCMW 

Kortrijk 2020 - 2025 - addendum lopende SWO - Goedkeuren 

 
Raadslid M. Cattebeke vraagt hoe lang de middelen van de provincie beschikbaar zijn. M. François 

antwoordt dat dit voor de periode 2023 – 2025 is. Aangezien 2023 bijna voorbij is, worden deze 
middelen gespreid over 2024 en 2025.  Na 2025 is er geen perspectief op verdere subsidiëring. Voor 

Kortrijk is deze financiering een welkome aanvulling om de werking naar dak- en thuislozen die al 
loopt. 

 

Geen verdere vragen. 
 

2023_OR_00054 - Europese projecten - ESF 't Werkt 3 bis - Betaalbaarstelling saldo 
toelage aan De Poort vzw + samenwerkingsovereenkomst met nieuwe partner Mentor 

vzw - Goedkeuren 

 
Raadslid M. Cattebeke merkt op dat de middelen eind 2023 stoppen. Wordt het project verder gezet 

na stopzetting van de financiering?  
M. François antwoordt dat het ESF-subsidiekanaal herschikt is, maar hij kent de finesses niet van het 

dossier. Raadslid L. Claassen vult aan dat deze vraag ook op het bijzonder comité gekomen is. Er is 
nog geen antwoord op gekomen. 

 

De vraag wordt aan het kabinet van schepen P. De Coene bezorgd met vraag om antwoord tegen GR 
te bezorgen. 

 
Geen verdere vragen. 

 

Aanvulling na de commissie: 
Voor een antwoord op de vraag rond het verderzetten van het project ’t Werkt na 2023 wordt 
verwezen naar de nota van het Vast Bureau 30/10/2023 waarin ’t Werkt onderdeel is van een ruimer 
verhaal van capacity building.  
 
2023_VB_00248 - Vorming lokaal partnerschap Zuid - West - Vlaanderen i.f.v. activeringsbegeleiding 
voor de meest kwetsbare doelgroep (capacitybuidling) - deelname aan het partnerschap en inzet van 
cofinanciering – Goedkeuren.  
De nota is toegevoegd als bijlage. 
 
Als regio zullen er vanuit Vlaanderen significant minder middelen zijn dan voorheen. Dit is – voorlopig 
zonder resultaat – aangekaart door een schrijven van W13 aan minister Brouns. De brief aan minister 
Brouns is toegevoegd als bijlage. 
 
 
 
 

 

De notulist 
 

S. Van Dierdonck 
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